



## HMCS KINGSTON

### BADGE

#### Description

Gules a griffin Or armed and langued Azure issuant from a crown vallary Argent holding in its claws an anchor Argent.

#### Significance

The crown vallary represents the various fortifications built since Kingston's foundation. The griffin comes from the Coat of Arms of Count Louis de Buade of Pallau and Frontenac, the City's founder, and is found in the City's Arms. The anchor alludes to the City's rich naval affiliations. The main colours are from the City's Coat of Arms.

### MOTTO

PRO REGE ET GREGE (For sovereign and people)

### COLOURS

Gold and Red

## NCSM KINGSTON

### INSIGNE

#### Description

De gueules, un griffon d'or, armé et langué d'azur, naissant d'une couronne vallaire argent tenant dans ses serres une ancre d'argent.

#### Signification

La couronne vallaire représente les diverses fortifications construites depuis la fondation de Kingston. Le griffon provient des armoiries du Conte Louis de Buade de Pallau et Frontenac, fondateur de la ville, et se retrouve dans celles de la ville de Kingston. L'ancre souligne l'affiliation navale de la ville. Les couleurs principales proviennent des armoiries de la ville.

### DEVISE

PRO REGE ET GREGE (Pour le roi et le peuple)

### COULEURS

Or et rouge

**BATTLE HONOURS**

**HONNEURS DE BATAILLE**

None

Aucun

**LINEAGE**

**LIGNÉE**

**First of Name**

Coastal Defence Vessel, Kingston Class.  
Commissioned 21 September 1996.<sup>1</sup>

**Premier du nom**

Vaisseau de défense côtière de classe Kingston.  
Mis en service le 21 septembre 1996.<sup>1</sup>

---

1. Annual Historical Report/Rapport historique annuel 1996, HMCS/NCSM *Kingston*, 18 March/mars 1997, file/dossier 1325-1, AHR/RHA 1326-3351